
 

Barneveld, 27 juni 2018 

 
Onderwerp: Vaccinatiegraad 
 
 
Geacht College, 
 
De vaccinatiegraad daalt in de gemeente Barneveld. Dat staat blijkens  de 
Barneveldse Krant van maandag 25 juni jl in het rapport Vaccinatiegraad van het 
RIVM.  Meer baby’s in Barneveld worden niet tegen kinderziekten ingeënt. 
 
De fractie van Pro’98 heeft hier met zorg kennis genomen. Vorig jaar september 
nam de raad immers juist een motie aan waarin het college werd opgeroepen 
zich in te spannen om aan de WHO vaccinatienormen te voldoen. 
 
Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening stelt Pro’98  daarom de 
volgende schriftelijke vragen: 

- Heeft het college kennis genomen van het vaccinatierapport van het 
RIVM? 

- Strookt de publicatie in de Barneveldse Krant met de inhoud van dit 
rapport? 

- Deelt het college onze zorg over de dalende vaccinatiegraad in onze 
gemeente? 

- Kan het college aangeven wat er tot nu toe is gedaan aan de oproep in de 
motie zich in te spannen om aan de WHO vaccinatienormen te voldoen? 

- Kan het college aangeven  in hoeverre de jongste cijfers van het RIVM 
aanleiding zijn deze inspanningen niet alleen voort te zetten, maar ook te 
intensiveren? 

 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie van Pro’98, 
 
Hilhardt Brul 


